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Matt 3:11 - Vårt dop 
 

Behöver vi döpas? 

Johannes dop var ett dop till omvändelse och bättring. Men vad är då vårt dop, 

det kristna dopet? 

I dopet får vi en vattenstämpel på oss som talar om att vi är värdefulla, viktiga. I 

våra pass, en värdehandling, finns en vattenstämpel som visar att det är äkta. 

Passet visar vilken nation, vilket land vi tillhör. Vi är medborgare i Sverige eller 

det land som passet visar. Vattenstämpeln i dopet visar att vi tillhör Guds rike. I 

vissa kyrkor doppas den som ska döpas. Det är en fin bild av att dopets vatten 

omsluter våra liv. Allt hos människan är omslutet av Gud. Vi tillhör Gud med allt 

vi är. 

Men gör inte alla det? Gud skapade ju jorden och allt därpå. Jo, så är det. Vi 

döps i den treeniga Gudens namn, i Faderns, Sonens och den heliga Andes 

namn. Vi tillhör alla Guds skapelse. Allt på jorden är Guds, döpta och odöpta. 

Anden är som vinden och blåser vart den vill, över både döpta och odöpta. Men 

kristna blir vi inte utan Kristus. När vi döps sammanförs vi med Kristus. Vårt 

namn sammanförs med Jesu namn. Vi döps in i hans liv, hans död och hans 

uppståndelse. Vårt liv och hans liv knyts samman. I dopet blir vi kristna. 

När vi döptes fick vi ett dopbevis. Kanske ligger det längst ner i en låda 

någonstans. I vissa församlingar numera så ramas dopbeviset in så att man kan 

sätta upp det på väggen. Det är inte så dumt. Kanske är det dags att leta fram 

dopbeviset och sätta det på väggen. Då påminns vi om att varje dag leva i vårt 

dop, dvs säga växa och mogna som människor och kristna. 

Men det är svårt att vara kristen på egen hand. Vi behöver varandra, vi behöver 

en församling. Vi behöver öppna kyrkor där vi kan komma och be eller bara 

vara. Vi behöver också måltidsgemenskap, nattvardsgemenskap som kanske 

många av oss saknar just nu i Corona tider.  

En familj kan fungera utan att äta tillsammans. Var och en kan värma i mikron 

när man själv vill. Men i längden blir det tråkigt. Jag tror att vi behöver 

gemenskap samtal och vägledning. Det är ett sätt att leva i sitt dop och mogna i 

sin tro. 


